
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

        Încheiat astăzi 29.06.2021, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica. 

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 9 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 9. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (2) lit. a) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de atribuire a serviciului de colectare 

și transport deșeuri municipale zona 5 Herculane, a atribuirii serviciului de colectare și 

transport a deșeurilor municipale prin licitație publică și acordarea de mandat special de 

a vota domnului primar, reprezentant în AGA ADI INTERCOM DEȘEURI. 

 Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

4. Cerere nr.2246/23.06.2021 a domnului Muntean-Ghimboașă Cosmin. 

5. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor. 

      Se dă citire ordinii de zi a şedinţei de astăzi, se supune la vot și se aprobă cu unanimitate 

de voturi. 

        Se prezintă procesul verbal al şedinţei anerioare, şi nefiind obiecţiuni , se aprobă cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi. Nu sunt înscrieri la cuvânt. Se supune la vot. Se 

aprobă cu unanimitate de voturi. 

    Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi . se prezinta cererea domnului Muntean 

Ghimboașă Cosmin cu domiciliul in Mehadica nr. 138 privind închirierea sau concesiunea 

curții de lâng Cooperativa Teregova. Între timp și domnul Bojinescu Gheorghe cu 

domiciliul in Mehadica nr. 303 a depus o cerere prin care își arată intenția de a concesiona 

curtea din spatele Cooperativei Teregova. 

- Dnii consilieri doresc sa vadă situația juridica a terenului pe care se află construită 

Cooperativa , precum si a terenului solicitat pentru inchiriere. 

- Dnul primar înștiințează CL de datoriile pe cale le are Cooperativa Teregova acestea 

însumând cca 21.278 lei. 

- Dnul primar propune închirierea terenul pe o perioadă minimă de 5 ani. Pentru 

realizarea procedurii de închiriere/concesiune prin licitație publică, precum și a 

documentației de atribuire se va contracta o firma specializată. Terenul menționat se 

află în domeniul public al comunei Mehadica. 

- Dnii consilieri sunt de acord cu începerea demersurilor pentru 

închirierea/concesionarea acestui teren. 
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- Dnul cons. Baderca Iancu – doreste sa stie ce acte exista pentru terenul Parc. La 

următoarea sedință  să fie prezentate actele ce există pentru terenul denumit Parc 

precum si a clădirii ce se află pe acest teren. 

- Dnul primar- inchirierea/concesionarea și a terenul denumit Parc. 

- Dnul cons. Baderca Iancu – să se scoată la licitație orice teren care ar putea aduce venit 

la bugetul local. 

- Dnul primar propune , ca la următoarea rectificare, dacă vor fi bani, să achiziționeze 

câteva echipamente de joacă pentru parcul copiilor. 

- Dnul cons.Baderca Iancu – sa fie luate masuri pentru distrugerile ce se fac prin comuna 

, implicit in parcul copiilor, de catre copii. Echipamentele ce se afla acum în parc au 

fost noi iar acum sunt distruse și nu se mai pot folosi, deoarece nu s-a avut grijă de ele. 

- Dnul cons. Ghimboașă Iosif – drumurile din comuna se află într-o stare deplorabilă în 

urma lucrărilor de canalizare. Să se facă presiuni asupra constructorului să repare 

drumurile. 

- Dnul primar- am vorbit cu cei de la lucrări. Vor pune piatra pe unde este nevoie. 

- Se reia discuția în ceea ce privește șine lipsă. Este solicitat să participe la ședinșă dnul 

șef de post Moraru Robert. 

- Dnul șef de post participă la ședință. 

- Dnul primar – cum stăm cu situația în ceea ce privește șinele lipsă(cea din Moatăr și 

cea de la Lampu)?dnul primar precum și dnii consilieri ar dori ca dnul Șandru Petru 

(presupus vinovat) sa fie prezent pentru a clarifica situația. 

- Dnul șef de post – dnul Șandru Petru (presupus inculpat) nu se află în momentul de față 

în localitate pentru a se întrevede o întâlnire cu acesta pentru această problemă. 

- Dnul sef de post îi propune dnului primar să facă o sesizare la poliție pentru lipsa 

acestor șine. 

- Dnul primar face acea sesizare în prezenta cons.locali. 

-  Dnul cons. Vădrariu Ion – cum a rămas cu cariera de piatră ? 

- Dnul primar – reprezentantul firmei ce a solicitat concesionarea dorește să cunoască 

calitatea pietrei ca sa stie unde și dacă o poate folosi , astfel că se vor face niște analize 

pentru a se stabili proprietățile acesteia. 

- Dnul primar aduce la cunoștiința cons. Lacali că prețul pentru foraj este de 500 lei/m cu 

firma SC Comporsta. 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Dnul primar a luat la cunoștință cele discutate în cadrul ședinței. 

 

 

Se declară şedinţa închisă. 

29 iunie 2021 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                   SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

VĂDRARIU IANĂȘ                                                     FANDEL-DRĂGHICI VALENTINA 


